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ZÁPISNICA  ZO ZASADNUTIA  

RIADNEHO OBECNÉHO  ZASTUPITEĽSTVA 

 

 

konaného dňa 06. 12. 2012 

v Robotníckom kultúrnom dome v Sučanoch 

 

 

 

 
 

 

 

 

 



 

 

 

 

Zápisnica 

z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva,  

ktoré sa konalo dňa 06. 12. 2012 v RKD  v Sučanoch 

 
 

Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky zo dňa 03. 12. 2012. Uskutočnilo sa 

v Robotníckom kultúrnom dome so stretnutím pozvaných o 13,00 hod. v zasadačke RKD. 

 

 

 

P r í t o m n os ť   n a   z a s a d n u t í : 

 

Funkcionári OcÚ: 

1. JUDr. Jozef Petráš, CSc.  -   starosta obce  

2. Mgr. Vladimír Olbert   -   prednosta obecného úradu 

3. Ing. Vladimír Plžik  -   hlavný kontrolór obce 

4. Viera Jašeková  -   zapisovateľka 

 

P o s l a n c i :    

  

1. MUDr. Richard Koyš  

2. PhDr. Miloš Bella   

3. Mgr. Veronika Ďaďová  

4. Martin Rybár  

5. Jaroslav Makovník  

6. MUDr. Igor Konvit  

7. Katarína Miháliková  

8. Ing. Ján Jamriška     

9. Miroslav Miert  

10. Mgr. Lenka Orelová  

11. Mgr. Peter Belica  

 

Hostia:   

 

 - viď prezenčná listina 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

P r o g r a m : 

 

1.  Otvorenie. 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice. 

3. Schválenie programu 

4. Kontrola plnenia uznesení OcZ 

5. Čerpanie rozpočtu obce a ZŠ k 30.9.2012 

6. Zmena rozpočtu obce a ZŠ na rok 2012 

7. Návrh VZN obce Sučany o miestnych daniach 

8. Návrh novely k VZN č. 9/2009 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku škôl 

a školských zariadení na území obce Sučany 

9. Návrh dodatku č. 1 k VZN obce Sučany č. 6/2009 o poskytovaní dotácií 

10. Návrh dodatku č. 1 k VZN obce Sučany č. 1/2010 o odpadoch 

11. Návrh VZN o miestnom poplatku za komunálny odpad a stavebný odpad 

12. Návrh VZN obce Sučany o vyprázdňovaní domových žúmp v obci Sučany podľa miestnych 

podmienok 

13. Dopad na dohody v zmysle Zákonníka práce vyplývajúce zo zákonov o sociálnom 

a zdravotnom poistení 

14. Návrh rozpočtu obce a ZŠ na rok 2013 a viacročného na roky 2014-2015 včítane 

programového rozpočtu 

15. Správy z vykonaných kontrol 

16. Plán činnosti obecného zastupiteľstva obce Sučany na rok 2013 

17. Plán činnosti hlavného kontrolóra obce na I. polrok 2013 

18. Vyhodnotenie činnosti škôl a predškolských zariadení za školský rok 2012/2013 

19. Prevod a prenájom nehnuteľného majetku obce (Mgr. Kováč, Hundák, US Sučany, PZ 

Jarolím Sučany, Ingrid Slobodníková PMP Truck) 

20. Predĺženie zmlúv nájomných bytov 

21. Návrh kultúrnych akcií na rok 2013 

22. Vyhodnotenie inventarizácie majetku a záväzkov obce 

23. Správa o činnosti OP a OHZ k 30. 11. 2012 

24. Rôzne  –    informácia o výberovom konaní na riaditeľa ZŠ 

- informácia o Komunitnom pláne 

- informácia o zámere SEPS, a. s., Bratislava  - odkúpenie pozemku 

25. Diskusia 

26. Interpelácie poslancov 

27.  Záver 



 

 

O t v o r e n i e   z a s a d n u t i a  

 
JUDr. Jozef Petráš, CSc., starosta obce otvoril zasadnutie riadneho zasadnutia obecného 

zastupiteľstva. Privítal prítomných poslancov (Mgr. Orelová, p. Miert,  p. Makovník, p. Miháliková,  

MUDr. Konvit, PhDr. Bella). Ospravedlnená bola neúčasť MUDr. Koyša, Mgr. Mgr. Belicu, Ing. 

Jamrišku a p. Rybára, ktorí sa dostavia neskôr v priebehu zasadnutia. 

Skonštatoval, že zasadnutie OZ bolo zvolané v zmysle zákona pozvánkou zo dňa 3. 12. 2012. 

 

 

S c h v á l e n i e    p r o g r a m u 

 

p. starosta sa opýtal, či majú prítomní pripomienky k programu. Pripomienky vzniesli: Mgr. 

Orelová, PhDr. Bella, prednosta OcÚ. 

 

Mgr. Orelová navrhla zaradiť správy z komisií ako bod 13.) alebo bod 14.) pred schvaľovaním 

rozpočtu. 

 

PhDr. Bella ho navrhol zaradiť ako bod 16.). 

 

Hlasovanie o návrhu zaradenia bodu 2 ako bodu 16: 

Za: 5 (Mgr. Orelová, p. Makovník, p. Miháliková,  MUDr. Konvit, PhDr. Bella) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Počas hlasovania chýbal p. Miert. 

 

Na zasadnutie OZ sa dostavil Ing. Jamriška a p. Rybár. 

 

Hlasovanie o návrhu zaradenia Správ z činnosti komisií ako bodu 15.): 

Za: 6 (Mgr. Orelová, p. Miert,  p. Makovník, p. Miháliková,  MUDr. Konvit, PhDr. Bella) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Mgr. Orelová uviedla, že z ekonomickej komisie vzišiel návrh na vyplatenie odmeny pre hlavného 

kontrolóra a je preto potrebné tento bod zaradiť do programu. 

 

p. starosta navrhol zaradenie tohto návrhu pred bod Rôzne. 

 

PhDr. Bella požiadal o zaradenie tohto bodu za prerokovaný bod 6.), pred prerokovanie všeobecne 

záväzných nariadení. 

 

p. Miert navrhol prerokovanie tohto návrhu ako 17.) bod programu zasadnutia OZ. 

 

Hlasovanie k zaradeniu schválenia odmien hlavného kontrolóra ako 17.) bodu rokovania: 

Za: 6 (Mgr. Orelová, p. Miert,  p. Makovník, p. Miháliková,  MUDr. Konvit, PhDr. Bella) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

PhDr. Bella navrhol vzhľadom k rozsiahlosti programu a neprítomnosti poslancov, aby bola 

prerokovaná kontrola plnenia uznesení pred menovaním návrhovej komisie a overovateľov 

zápisnice. Títo by boli určení po dostavení sa ostatných poslancov.  

 



 

 

p. starosta povedal, že program by sa nemal meniť a mal by byť záväzný.  

 

p. prednosta povedal, že vzhľadom k problematike diaľnice, vzhľadom  na predchádzajúce zmluvy 

a obdobia, sú spísané zmluvy o budúcich zmluvách na zábery pozemkov obce a tieto sa budú 

realizovať pri konečnom zameraní a konečnom stave diaľnice. 

Vyvstala medializovaná problematika p. Chomovej. Za jej pozemkom došlo k situácii, že Váhostav 

začal s výstavbou elektrického stĺpa bez súhlasu alebo bez toho, aby mali vykúpenú pôdu. Urobí sa 

dodatok k zmluve o budúcej zmluve, je potrebné schváliť dodatok k uzatvorenej zmluve. Jedná sa 

asi o 2 m2, komplikuje sa výstavba diaľnice. Navrhol prerokovanie tohto bodu ako  bod 7.). 

 

Hlasovanie za schválenie programu: 

Za: 6 (Mgr. Orelová, p. Miert,  p. Makovník, p. Miháliková,  MUDr. Konvit, PhDr. Bella) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

MUDr. Konvit povedal, že vzhľadom k náročnosti programu by bolo vhodné sa vrátiť k pôvodnému 

stavu, kedy zasadalo OZ 1 x mesačne. Takto náročný program nie je v ľudských silách zvládnuť.  

 

Na zasadnutie OZ sa dostavil Ing. Jamriška a p. Rybár. 

 

 

Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 

 

p. starosta navrhol za overovateľov zápisnice Mgr. Orelovú a MUDr. Konvita. Do návrhovej 

komisie boli navrhnutí: p. Rybár a p. Makovník. 

 

Hlasovanie za schválenie overovateľov zápisnice – Mgr. Orelovú a MUDr. Konvita: 

 

Za: 5 (p. Miháliková, p. Miert, PhDr. Bella, p. Makovník, Ing. Jamriška) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 3 (Mgr. Orelová, p. Rybár, MUDr. Konvit) 

 

Hlasovanie za schválenie návrhovej komisie v zložení: p. Rybár a p. Makovník: 

Za: 8  (Mgr. Orelová, p. Miert,  p. Makovník, p. Miháliková,  MUDr. Konvit, PhDr. Bella, Ing. 

Jamriška, p. Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

Kontrola plnenia uznesení OcZ 

 

p. prednosta skonštatoval, že uznesením OZ 12.10.2012 bola uložená úloha hlavnému kontrolórovi 

vykonať kontrolu procesu realizácie zmien projektu „Rekonštrukcia ZŠ spojená so zlepšením 

energetickej hospodárnosti budovy a modernizácie interiéru“ smerujúcich k dokončeniu projektu na 

riadiacom orgáne a UVO, ako aj celkovej realizácie daného projektu. 

 

Ing. Plžik uviedol, že táto úloha je v riešení. S p. starostom boli na Ministerstve pôdohospodárstva, 

kde bolo povedané, že bol uzavretý 1 dodatok s termínom do 31.3.2012, kedy uplynulo 24 

mesiacov. Je právoplatné rozhodnutie krajského súdu, ktorý obec vyhrala, čo by mali zohľadniť. Je 

potrebné, aby dobre dopadla kontrola ÚVO. Bola zaslaná žiadosť ÚVO o vykonanie kontroly v čo 

možno najkratšom čase, odpoveď nebola doposiaľ doručená.  

 



 

 

p. starosta dodal, že ÚVO dopĺňa jedného nového kontrolóra zo svojej strany, ktorý sa musí s 

problematikou zoznámiť. 

 

Ing. Plžik povedal, že sa jedná o preplatenie 546 tis. € z eurofondov. Problém by bol, keby peniaze 

neprišli. Je potrebné s nimi komunikovať, že proces VO bol v poriadku, aby poslali na Ministerstvo 

pôdohospodárstva kladné stanovisko, následne môže byť uzatvorený dodatok, na základe ktorého 

môžu byť uvoľnené finančné prostriedky. Obec má preklenovací úver do konca mája budúceho 

roka. Tento proces sa v priebehu 5 mesiacov asi nepodarí dodržať. Je potrebné komunikovať so 

Slovenskou záručnou bankou, aby predĺžila dobu preklenovacieho úveru. 

 

p. starosta povedal, že budúci týždeň pôjde do Bratislavy ohľadom Základnej školy. Nie je v 

poriadku, že Ministerstvo pôdohospodárstva čaká na rozhodnutie ÚVO. 

 

Ing. Plžik uviedol, že v prípade, že obec nedostane 546 tis. € z eurofondov, je možné podať žalobu 

na štátne inštitúcie, ktoré uvedené zapríčinili.  

 

Na zasadnutie OZ sa dostavil MUDr. Koyš. 

 

p. prednosta povedal, že uznesením OZ požiadalo firmu Sagacita o písomnú správu k procesu 

realizácie zmien projektu rekonštrukcia ZŠ a preukázanie plnenia svojich povinností v zmysle 

mandátnej zmluvy. Firma Sagacita bola oslovená, aby OZ oboznámila s informáciami, písomná 

správa nebola doposiaľ predložená. Reagovala len na podnety HK na vykonané kontroly. 

 

Ing. Plžik uviedol, že poslancom bola zaslaná ucelená informácia, pozvánka a stanovisko 

ekonomickej komisie. 

 

p. starosta povedal, že požiadal o vypracovanie záverečného zúčtovania f. Sagacita. Budúci týždeň 

sa uskutoční sa stretnutie, urobí sa zúčtovanie.  

 

Ing. Plžik uviedol, že f. Sagacita mailom žiadala o vyplatenie neuhradených faktúr. 

 

Mgr. Orelová  povedala, že bolo prijaté uznesenie, ktorým sa zrušil čl. 6 bod C15 uznesenia 

týkajúce sa vyplácania mesačných faktúr pre f. Sagacita  

 

p. starosta povedal, že p. Stanovskému zaslal list po zasadnutí OZ. Po neakceptácii tohto listu čaká 

stanovisko Okresnej prokuratúry k zákonnosti prijatého uznesenia. Odpoveď doposiaľ neprišla. Ing. 

Stanovský argumentuje, že uznesenie nie je zákonné. Je dôležité, aby nedošlo k penalizácii. Na 

základe uznesenia bolo zablokované preplácanie faktúr. 

 

PhDr. Bella uviedol, že Ing. Bencová dávno navrhovala zrušenie čl. 6, zablokovanie vyplácanie 

faktúr. Od 1.1.2011 sa mu mali prestať vyplácať faktúry. Nedávno sa k tomu OZ znova vracalo. Sú 

dve veci, keď sa mu nevyplácalo od 1.1.2011 a akceptácia uznesenia OZ Okresnou prokuratúrou. 

 

Ing. Plžik povedal, že prokuratúra pravdepodobne uznesenie zruší ako protizákonné v zmysle 

Obchodného zákonníka, p. starosta ho nemal podpísať. Vyjadrenia resp. námietky mali byť dané ku 

kontrole HK pred podpísaním zápisnice z kontroly.  
 

PhDr. Bella povedal, že je potrebné „ťahať za jeden povraz“ ohľadom Sagacity.  

 

p. starosta povedal, že je za to. Poslanci sa môžu zúčastniť spoločného stretnutia, zúčtovania. Je 

potrebné vyvolať sedenie za účasti obce, účtárne, kontrolóra, prednostu, poslancov, predsedu 

ekonomickej komisie. Účelom je dosiahnutie dohody bez súdneho konania. 



 

 

Bolo dohodnuté, že za poslanecký zbor sa zúčastní Mgr. Orelová, bude oslovený PhDr. Bella. 

 

p. prednosta povedal, že na zasadnutí OZ v septembri mu bola daná úloha doriešenia funkčnosti 

kamier na sídlisku Prefa. Pán Holík bol vyrozumený, bola podpísaná objednávka, rieši sa problém s 

napájaním. 

Ďalej informoval, že bola daná úloha na zabezpečenie rozšírenia cintorína. Ing. Huber komunikuje 

so Slovenským pozemkovým fondom. Pani Viera Horchová si uplatňuje reštitučné nároky.  

 

Ing. Plžik upozornil, že v okolí cintorína je ochranné pásmo 50 m, kde nie je možné stavať.  

 

p. prednosta skonštatoval, že na budovu MŠ bol vypracovaný posudok, praskliny sú kozmetickými 

vadami, nejedná sa o statické vady. V súvislosti s výmenou okien sa vyspravia aj dané praskliny.  

Čo sa týka spaľovní, Waste4energy a Eba – projekty boli zastavené. Projekt Prefa ZOZ bol 

prerušený. 

 

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie kontrolu plnenia uznesení OZ. 

 

 

Čerpanie rozpočtu obce a ZŠ k 30.9.2012 

 

p. prednosta povedal, že materiál bol všetkým doručený. Finančné hospodárenie obecného úradu sa 

zlepšilo, finančná disciplína je zreteľná.  

 

Rozprava: Mgr. Orelová 

 

Mgr. Orelová uviedla, že ekonomická komisia doporučuje vziať čerpanie rozpočtu na vedomie. 

 

p. prednosta uviedol, že čerpanie rozpočtu je primerané, položky neboli prekročené. 

 

Obecné zastupiteľstvo vzalo informáciu na vedomie. 

 

 

Zmena rozpočtu obce a ZŠ na rok 2012 

 

p. Ligáčová uviedla, že zmeny vyplynuli zo zmeny účtovania miezd a odvodov. Oproti zmenám, 

ktoré boli vyvesené na tabuli (1. bol návrh, kde bolo uvedené zvýšenie 15 tis. € na služby na obec 

01116 (vzhľadom na neuhradené faktúry f. Sagacita), s čím ekonomická komisia nesúhlasila, 

navrhla navýšenie na opravu okien MŠ 15 tis. €.  Je potrebná úprava poníženie 0510 – starostlivosť 

o odpady nedávať zníženie o 13 tis., na MŠ 0911630 znížiť zo 17 na 4 tis. €) vzhľadom na čerpanie 

odpadov. 

 

Rozprava: 0 

 

Mgr. Orelová uviedla, že ekonomická komisia doporučuje OZ schváliť zmenu rozpočtu so 

zapracovanou, vyššie uvedenou zmenou.  

 

Hlasovanie za schválenie zmeny rozpočtu: 

Za: 9  (Mgr. Orelová, MUDr. Koyš, p. Miert,  p. Makovník, p. Miháliková,  MUDr. Konvit, PhDr. 

Bella, Ing. Jamriška, p. Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 



 

 

Dodatok č. 1 k zmluve o budúcej zmluve č. 30201/ZoBNZ2371/Sučany/706/Geo-

net 

 

p. prednosta informoval, že sa jedná o schválenie trvalého záberu pozemku parc. č. KN-E č. 

4632/11 vedenej na LV č. 3343. 

 

Rozprava: 0 
Hlasovanie k schváleniu podpísania dodatku č. 1 k Zmluve o budúcej zmluve č. 

30201/ZoBNZ2371/Sučany/706/Geo-net: 

Za: 8  (Mgr. Orelová, MUDr. Koyš, p. Miert,  p. Makovník, p. Miháliková,  MUDr. Konvit, PhDr. 

Bella, Ing. Jamriška) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (p. Rybár) 

 

 

Návrh VZN obce Sučany o miestnych daniach 

 

p. Danka Balková uviedla, že návrh VZN o miestnych daniach reflektuje na zmenu zákona.  

 

p. starosta povedal, že návrh VZN bol zverejnený na web-stránke a úradnej tabuli obce. 

Pripomienky k VZN vzniesla Ing. Bohušová. 

 

p. prednosta prečítal pripomienky Ing. Bohušovej k návrhu VZN doručené mailom. Dodal, že 

daňové priznanie sa podáva pri zmenách, 70-roční občania sú od dane oslobodení. 

 

Na zasadnutie OZ sa dostavila Mgr. Ďaďová. 

 

Rozprava: Mgr. Orelová, MUDr. Koyš, PhDr. Bella, p. Miert 

 

Mgr. Orelová uviedla, že ekonomická komisia doporučuje schváliť znenie doručeného návrhu.  

 

MUDr. Koyš navrhol zvýšiť daň u priemyselných stavieb z 0,93 €/m2 na 2 €/m2 a upraviť príplatok 

pri viacpodlažných stavbách na 8 centov. 

 

Danka Balková uviedla, že zvýšenie tejto sadzby sa nedotkne len veľkých firiem v priemyselnom 

parku, ale aj fyzických osôb – živnostníkov. 

 

MUDr. Konvit dodal, že môže dôjsť k zrušeniu malých firiem a zvýšeniu nezamestnanosti.  

 

p. starosta povedal, že priemyselná zóna sa rozvíja vďaka dobre nastaveným podmienkam, 

východzej pozícii a tomu, že nekonkurujeme mestu Martin. 

 

MUDr. Koyš stiahol svoj návrh z rokovania -  daň v priemyselnej zóne zvýšiť z 0,93 €/m2 na 2 

€/m2 

 

PhDr. Bella navrhol zvýšenie u priemyselných stavieb čl. II bod E 0,93 € na 1,50 € a zvýšenie čl. II 

bod F z 1,30 € na 1,80 €. Navrhované zvýšenie na 2 € bude pre firmy šok. 

 

p. Miert povedal, že chápe potrebu zvýšenia daní, legislatívu štátu je potrebné zapracovať do VZN. 

Opýtal sa, z čoho to majú občania platiť? Štát prenáša na obce ťarchu, znižuje podielové dane, núti 



 

 

zvyšovať poplatky a dane. Materiál bol dobre spracovaný, no bolo doručených veľa materiálov. Ak 

má platiť od nového roku, musí byť schválené. 

 

Ing. Plžik povedal, že návrh VZN bol zverejnený na web-stránke obce a úradnej tabuli. V prípade 

neschválenia VZN bude platiť staré VZN, ktoré bude od 1.1. v rozpore so zákonom s tým, že sa 

môžu uplatňovať len základné položky a tým dôjde k prepadom na daniach. Proces prebiehal 

zákonným spôsobom, VZN musí byť zverejnené na 15 dní po schválení. 

 

PhDr. Bella uviedol, že materiály sú zverejnené. Až teraz prišlo prvé vyjadrenie sa občana k návrhu. 

Občania sa zaujímajú až vtedy, keď im príde rozhodnutie so šekom na zaplatenie. Kultúrny referent 

by mal upozorniť, že je vyvesený návrh, občania by sa možno viac zaujímali. Je potrebné získať 

peniaze pre obec v súčasnej ťažkej finančnej situácii.  

 

Ing. Plžik uviedol, že bol pripravený kvalitný materiál. Informácie je potrebné preniesť do 

pripravovaného čísla Sučianskych zvestí, aby boli občania informovaní. 

 

p. starosta ukončil rozpravu. 

 

Hlasovanie o poslaneckom návrhu PhDr. Bellu - zvýšenie u priemyselných stavieb čl. II bod E 0,93 

€ na 1,50 € a zvýšenie čl. II bod F z 1,30 € na 1,80 €: 

Za: 5  (MUDr. Koyš, p. Makovník, p. Miháliková, PhDr. Bella,  Rybár) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 5  (Mgr. Orelová, p. Miert,  MUDr. Konvit, Ing. Jamriška, Mgr. Ďaďová) 

 

Hlasovanie k zvýšeniu príplatku u viacpodlažných stavieb – 0,08 € za každé ďalšie podlažie: 

Za: 9  (Mgr. Orelová, MUDr. Koyš, p. Makovník, p. Miháliková,  MUDr. Konvit, PhDr. Bella, Ing. 

Jamriška, p. Rybár, p. Ďaďová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (p. Miert) 

 

Hlasovanie za prijatie VZN o daniach podľa predloženého návrhu : 

Za: 7  (Mgr. Orelová, MUDr. Koyš, p. Miháliková,  MUDr. Konvit, Ing. Jamriška, p. Rybár, p. 

Ďaďová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 3 (p. Miert, p. Makovník, PhDr. Bella) 

 

Návrh novely k VZN č. 9/2009 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku škôl 

a školských zariadení na území obce Sučany 

p. prednosta povedal, že sa jedná o prerozdelenie dotácie v zmysle zákona, kde je potrebné 

špecifikovať výšku dotácií pre jednotlivé zariadenia. Tieto položky sú prepočítané z konkrétnych 



 

 

hodnotových položiek na jednotlivé zariadenia.  Dotácia na dieťa materskej školy vo veku od troch 

rokov predstavuje 1 578,59 € na dieťa, na žiaka školského klubu detí 500,90 € a na potencionálnych 

stravníkov v základnej škole 171,15 €. 

 

Rozprava: MUDr. Koyš, Ing. Plžik, p. Miert 

 

p. Ligáčová uviedla, že sa vychádzalo zo zmeny zákona. Obec je povinná ako zriaďovateľ 

financovať školy, ŠKD, MŠ zo zákona. Financie vždy dostali, sú rozpočtované v rozpočte. Náklad 

je prepočítaný ako dotácia. 

 

p. Miert sa opýtal, či dotácia pre MŠ je porovnateľná s okolitými obcami.  

 

p. prednosta dodal, že zmena je premietnutá zo zákona na činnosť. 

 

Ing. Plžik uviedol, že v minulosti bolo prijaté VZN č. 9/2009 v súlade so zákonom, odvtedy sa však 

neriešila samotná príloha, aby na jej základe mohli byť stanovené financie na deti na konkrétny rok. 

Dnes je to prvýkrát urobené v súlade so zákonom.  Tieto návrhy sú zverejnené na internete. Sumy 

sú porovnateľné s okolitými obcami. Zarátavajú sa tam všetky osobné, prevádzkové a iné náklady. 

Pre obec by mala byť úloha pozrieť sa bližšie na financovanie ŠKD. 

 

p. Miert povedal, že na jedno dieťa MŠ dotuje obec takmer 1600 € ročne.  

Hlasovanie za prijatie návrhu novely k VZN č. 9/2009 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku 

škôl a školských zariadení na území obce Sučany: 

Za: 10  (Mgr. Orelová, MUDr. Koyš, p. Miháliková,  MUDr. Konvit, Ing. Jamriška, p. Rybár, p. 

Ďaďová, p. Miert, p. Makovník, PhDr. Bella) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

 

Návrh dodatku č. 1 k VZN obce Sučany č. 6/2009 o poskytovaní dotácií 

p. prednosta povedal, že v doteraz schválenom VZN je stanovené, že dotácia môže byť schválená 1 

x ročne. Nastala potreba riešiť futbalový oddiel, predtým kolkársky oddiel, dotácia bola vyčerpaná, 

potrebovali ďalšie finančné prostriedky, je potrebné riešiť vec dodatkom tak, aby bolo možné v 

priebehu roka poskytnúť v mimoriadnych prípadoch druhýkrát dotáciu v tom istom roku po 

odsúhlasení v OZ.  

 

Rozprava: p. Makovník, PhDr. Bella, MUDr. Koyš 



 

 

p. Makovník povedal, že sa nejedná len o futbalový oddiel. Môžu nastať nepredvídateľné veci – 

napr. kolkárky postúpili na svetový pohár, potrebovali peniaze, druhú dotáciu im nebolo možné 

poskytnúť bez odsúhlasenia OZ. 

 

PhDr. Bella uviedol, že zásada bola poskytnúť dotáciu 1 x ročne. Môžu sa však vyskytnúť 

nepredvídateľné okolnosti, je potrebné to riešiť.  

 

MUDr. Koyš uviedol, že text VZN uvádza, že o pridelení dotácie do 100 € môže rozhodnúť starosta 

obce, o dotácii nad 100 € rozhoduje OZ. Navrhol úpravu – „do 100 € vrátane môže rozhodnúť 

starosta obce, nad 100 € rozhoduje OZ“. 

 

Hlasovanie za prijatie Dodatku č. 1 k VZN obce Sučany č. 6/2009 o poskytovaní dotácií s 

pozmeňujúcim  textom: 

Za: 10  (Mgr. Orelová, MUDr. Koyš, p. Miháliková,  MUDr. Konvit, Ing. Jamriška, p. Rybár, p. 

Ďaďová, p. Miert, p. Makovník, PhDr. Bella) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

 

Návrh dodatku č. 1 k VZN obce Sučany č. 1/2010 o odpadoch 

p. prednosta povedal, že materiál bol doručený, vyvesený a zverejnený na úradnej tabuli a web-

stránke obce. 

 

Ing. Bobčeková informovala, že obec má povinnosť zaviesť zber kuchynského odpadu pre občanov. 

Zelený odpad môže občan odviezť na vlastné náklady do spoločnosti Eba Sučany. 

 

Rozprava: Ing. Plžik 

 

Ing. Plžik uviedol, že sa mení objem stavebného odpadu z 1 m3 na 500 kg/1 fyzická osoba. Obec 

má v skutočnosti vyšší príjem za odpady ako výdaj. Na základe toho ako aj na základe skutočnosti, 

že základný poplatok za odpad je nižší ako polovica maximálnej sadzby je obec povinná zaviesť 

zber odpadu z kuchýň od 1.1., je potrebné zabezpečiť odvoz odpadu, aby napr. prepálený olej mali 

občania kde dávať. 

 

p. starosta dodal, že firma Brantner má špeciálne nádoby na prepálený olej, špeciálny lievik na PET-

obal, ktorý sa na zbernom dvore vyleje a opäť použije.  



 

 

 

Hlasovanie za prijatie Návrhu dodatku č. 1 k VZN obce Sučany č. 1/2010 o odpadoch: 

Za: 10  (Mgr. Orelová, MUDr. Koyš, p. Miháliková,  MUDr. Konvit, Ing. Jamriška, p. Rybár, p. 

Ďaďová, p. Miert, p. Makovník, PhDr. Bella) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

 

Návrh VZN o miestnom poplatku za komunálny odpad a stavebný odpad 

p. prednosta povedal, že návrh bol spracovaný. Zverejnený na web-e a úradnej tabuli. 

 

Ing. Bobčeková informovala, že bolo potrebné prepracovať VZN v zmysle novely zákona. Prečítala 

návrh všeobecne záväzného nariadenia. 

Rozprava: PhDr. Bella 

PhDr. Bella sa opýtal na zrušenie 50 % zliav, čo je presne definované v zákone. Odpustenie 50 % 

poplatku je možné na základe žiadosti podanej pred odchodom z miesta pobytu min. na 90 dní. 

Poplatok musí byť vopred zaplatený. 

 

Hlasovanie za prijatie Návrhu VZN o miestnom poplatku za komunálny odpad a stavebný odpad: 

Za: 10  (Mgr. Orelová, MUDr. Koyš, p. Miháliková,  MUDr. Konvit, Ing. Jamriška, p. Rybár, p. 

Ďaďová, p. Miert, p. Makovník, PhDr. Bella) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

 

Návrh VZN obce Sučany o vyprázdňovaní domových žúmp v obci Sučany podľa 

miestnych podmienok 

p. prednosta povedal, že obecný úrad sa dlhodobejšie zaoberal problémami, sťažnosťami na 

kanalizáciu, zápach pre nefunkčnosť.  Odborníkmi bolo doporučené, že by bolo dobré upozorniť 

občanov, ktorí pri výstavbe kanalizácie uviedli, že sa pripoja a doposiaľ tak neurobili. Kapacita 

potrubia nie je dostatočne naplnená a netlačí sa tlakom v plnom potrubí. Technicky je potrebné 

doriešiť priestor, napojiť domové prípojky. Bolo potrebné vytvoriť normu, podľa ktorej by bolo 

možné postupovať. Z OZ a Komisie životného prostredia bol určený p. Pavlík, za obec p. prednosta. 

Rokovali aj s Turvodom s kompetentnými pracovníkmi, kde rokovali o vytvorení novej normy.  

 

p. starosta udelil slovo p. Pavlíkovi.  

 



 

 

p. Pavlík uviedol, že vlastník nehnuteľnosti je povinný pripojiť sa na kanalizáciu. VZN bolo 

vypracované  v zmysle zákona. Na kanalizáciu je pripojených 30 % občanov. Disponuje zoznamom 

vlastníkov nehnuteľností, ktorí platia vodné, neplatia stočné. Dodržiavanie VZN prispeje k 

zlepšeniu životného prostredia v obci. 

 

p. starosta poďakoval p. Pavlíkovi za iniciatívu občana na spracovaní takejto normy. 

 

Rozprava: p. Miháliková, p. Miert, MUDr. Konvit, Mgr. Orelová a p. Rybár 

 

p. Miháliková sa opýtala, ako sa bude riešiť pripojenie, kedy je potrebné pretláčať kanalizáciu v 

prípade nulového spádu. 

 

p. Pavlík povedal, že technicky nemožné pripojenia sa budú riešiť v spolupráci Turvodom Martin, 

ktorý je ochotný čerpadlo spoluinvestovať, ak je kanalizácia v dome nižšie ako na ulici. 

 

p. Rybár dodal, že Turvodu stačí zdokladovať vývoz na ČOV. 

 

MUDr. Konvit sa opýtal, prečo vedie kanalizácia stredom cesty, upozornil na zápach v obci. 

 

p. Pavlík povedal, že kanalizácia nebola dobre urobená, utesnená. Podstatou problému je, že je málo 

ľudí pripojených na kanalizáciu. 

 

p. starosta povedal, že je potrebné oddelenie splaškovej a dažďovej kanalizácie. Čistí sa voda, ktorú 

by inak nebolo potrebné čistiť. 

 

p. Rybár navrhol zmenu - archivovanie dokladov po dobu 5 rokov a doplnenie, že obsah žúmp sa 

bude zneškodňovať vývozom „napr.“ ČOV Vrútky. 

 

p. Miert povedal, že oceňuje iniciatívu vytvorenia VZN. Niektorí občania by sa radi pripojili, no 

nemôžu. Hlavný problém s prečerpávaním sa rieši od začiatku, 6 rokov sa hovorí, že sa niečo začne 

robiť. Konkrétne kroky sa zatiaľ nespravili. Pokiaľ neuvidí konkrétne kroky Turvodu, za prijatie 

VZN hlasovať nebude. Najpálčivejší problém je ul. Ď. Langsfelda po námestie SNP, kde sa nedá 

dýchať. Keď sa vyrieši tento problém, môže sa pokračovať ďalej.  

 



 

 

p. prednosta povedal, že obec je akcionárom Turvodu, navrhol technicky problémové veci riešiť zo 

strany Turvodu vzhľadom na to, že toto VZN slúži k tomu, aby sa občania na kanalizáciu napojili.  

 

p. starosta odpovedal, že toto nie je možné z hľadiska váhy hlasov ako jedného z akcionárov. Vedia 

o probléme. 

 

p. Rybár dodal, že Turvod eviduje zoznam, kde sa to nedá dosiahnuť zo strany obyvateľov, vie o 

tomto probléme. 

 

p. starosta doplnil, že ČOV Vrútky preberie odpad a vypracuje laboratórny rozbor, ktorý 

vyhodnotia.  

 

Ing. Plžik povedal, že by sa nemala konkretizovať ČOV Vrútky, ale napr. ČOV Vrútky môže byť. 

 

Hlasovanie za navrhovanú zmenu p. Rybára  - archivovanie dokladov po dobu 5 rokov a doplnenie, 

že obsah žúmp sa bude zneškodňovať vývozom napr. ČOV Vrútky. 

Za: 6  (Mgr. Orelová, MUDr. Koyš, Ing. Jamriška, p. Rybár, p. Ďaďová,  p. Makovník) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 3 (p. Miháliková, MUDr. Konvit, p. Miert) 

Počas hlasovania chýbal PhDr. Bella. 

 

Hlasovanie za prijatie VZN obce Sučany o vyprázdňovaní domových žúmp v obci Sučany podľa 

miestnych podmienok: 

Za: 5  (Mgr. Orelová,  p. Ďaďová,  Ing. Jamriška, p. Rybár, p. Makovník) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 4  (MUDr. Koyš, p. Miháliková, MUDr. Konvit, p. Miert) 

Počas hlasovania chýbal PhDr. Bella. 

VZN nebolo schválené v zmysle platnej legislatívy. 

 

p. starosta ospravedlnil neúčasť PhDr. Bellu na zasadnutí  obecného zastupiteľstva. 

 

Dopad na dohody v zmysle Zákonníka práce vyplývajúce zo zákonov 

o sociálnom a zdravotnom poistení 

p. prednosta informoval, že bol pripravený materiál, ktorý bol prerokovaný ekonomickou komisiou.  

p. Ferková uviedla, že boli pripravené 3 varianty. Pre ekonomickú komisiu bol prijateľný variant č. 

2.  



 

 

Variant 1 uvažuje s tým, že zamestnanec by si musel platiť odvody sám za zamestnanca i 

zamestnávateľa.  

Variant 2 uvažuje s tým, že zamestnanec by si zaplatil odvody sám, obec zaplatí odvody za 

zamestnávateľa. Variant 3 uvažuje s tým, že sa odmeny navýšia o odvody a zamestnanec nebude 

znášať odvodové zaťaženie v žiadnom rozsahu.  

 

p. starosta povedal, že existuje variant č. 4, ktorý navrhol exminister Mihál, kedy sa uzavrie dohoda 

na dobu neurčitú. Neplatili by tak nič, kým sa nezmení zákon.  

 

Rozprava: p. Miháliková, Mgr. Ďaďová, MUDr. Koyš 

 

MUDr. Koyš navrhol prijať 3. variant.  

 

Mgr. Ďaďová uviedla, že zmena sa dotýka kultúrnej komisie, ZPOZ-u. Upozornila, že zamestnanci 

vykonávajúci prácu na základe dohody o vykonaní práce, si stanovenú sumu zaslúžia, minimálne 

plat, ktorý dostávali. Je za variant 3. 

 

p. Miháliková súhlasila s variantom 3, nakoľko títo zamestnanci majú náklady na ošatenie, dopravu. 

 

Hlasovanie za prijatie variantu 3: 

Za: 7  (MUDr. Koyš, p. Miháliková,  MUDr. Konvit, Ing. Jamriška, p. Ďaďová, p. Miert, p. 

Makovník) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 2 (Mgr. Orelová, p. Rybár) 

 

Hlasovanie o schválení odmien členom ZPOZ-u, predsedom komisií, členom a zapisovateľom 

komisií v obecnom zastupiteľstve a zapisovateľke obecného zastupiteľstva od 1.1.2013 nasledovne: 

- obradník    35,- € 

- matrikár    24,50 € 

- organizátor   24,50 € 

- recitátor   15,- € 

- rečník   19,50 € 

- organista   15,- € 

- spevák (sólový)  15,- € 

- zvukár, fotograf  12,- € 

- vlajkonosič   7,- € 

- spevokol   3,5 €/osoba 



 

 

- kronikár   230,- € za spracovanie kroniky / 1 rok 

- písanie kroniky  3,- € / jedna strana 

- písanie pamätnej knihy 3,- € / jedna strana 

- členom redakčnej rady 115,- € / 1 číslo Sučianskych zvestí 

Odmeny členom a zapisovateľom komisií pri OZ (za 1 zasadnutie): 

- predseda komisie OZ a členovia komisie ver. záujmu 27,- € 

- člen komisie pri OZ      19,50 € 

 

Hlasovanie za schválenie odmien – ZPOZ, komisie pri OZ: 

Za: 8  (Mgr. Orelová, MUDr. Koyš, p. Miháliková,  MUDr. Konvit, Ing. Jamriška, p. Rybár, p. 

Ďaďová, p. Miert, p. Makovník, PhDr. Bella) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (p. Rybár)  

 

 

Návrh rozpočtu obce a ZŠ na rok 2013 a viacročného na roky 2014-2015 včítane 

programového rozpočtu 

p. prednosta uviedol, že materiál je spracovaný jednotlivými zamestnancami obecného úradu, 

vychádzal z čerpania rozpočtu 2012. 

 

p. starosta povedal, že návrh rozpočtu bol publikovaný na úradnej tabuli a web-stránke obce, k 

dnešnému dňu neprišli žiadne návrhy k rozpočtu obce. 

 

Mgr. Orelová skonštatovala, že ekonomická komisia doporučuje návrh rozpočtu schváliť.  

 

Ing. Plžik naniesol stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu, ktorý bol v zmysle zákona 

zverejnený, zákonná povinnosť a metodická správnosť bola dodržaná. Uviedol, že podielové dane 

sú na budúci rok plánované nižšie oproti skutočnosti r. 2012 o 76 393 €. V kapitálových príjmoch sa 

ráta s príjmami z predaja pozemkov NDS, príjem z predaja potravín Hrabiny, a príjem zo štátneho 

rozpočtu za Rekonštrukciu školy a Rekonštrukciu námestia. V prípade, že by sa uvedené neudialo, 

bude musieť úrad v priebehu roka vykonať opatrenia na prefinancovanie tejto sumy z rozpočtu 

obce, odpredať nepotrebný majetok a zvyšok prefinancovať z úveru. V prípade, že by bola táto 

suma plná, atakujeme zákonom stanovenú hranicu 60 %. Vo výdavkoch sú naplánované splátky 

úverov, na ktoré sa musia nájsť peniaze.  

 

Rozprava: p. Makovník, MUDr. Koyš, p. Rybár  



 

 

p. Makovník sa opýtal na položku rekreačné a športové služby, kde pre r. 2013 je 17400, či tieto 

peniaze sú určené na telovýchovu a položku náboženské a iné športové kluby 8700,- €. 

 

p. Ligáčová odpovedala, že tieto peniaze sú určené pre telovýchovu, položka pre náboženské a 

športové kluby zahŕňa aj príspevky ZMOS, ZMOT, Spoločný stavebný úrad. 

 

MUDr. Koyš sa opýtal na údržbu a rekonštrukciu ciest. 

 

Ing. Plžik odpovedal, že v prípade, že obec skončí s prebytkom hospodárenia, tento bude možné 

použiť na investície.  

 

p. Rybár sa opýtal na cintorínske služby, či sa pre budúci rok neuvažovalo s riešením záberu pôdy 

pre rozšírenie cintorína.  Nie je to finančne vysporiadané v rozpočte.  

 

p. Ligáčová povedala, že kúpa pozemku musí byť ako investícia.  

 

p. Rybár sa opýtal, že keď OZ schvaľovalo rekonštrukciu námestia v minulosti, prečo to nebolo 

premietnuté v rozpočte na nasledujúce roky, finančnú čiastku neschvaľovalo. 

 

Ing. Plžik uviedol, že realizácia bola schválená uznesením OZ s čiastkou.  

 

p. starosta povedal, že v danom čase sa nerátalo s realizáciou.  

 

p. Rybár povedal, že príde firma, ktorá rozkope námestie, bude chcieť dodatky k zmluve, čo potom. 

Nemá informácie, nemôže hlasovať. 

 

p. starosta povedal, že námestie zahrnuté v rozpočte je, obec sa podieľa 5 %. Bolo by veľmi zlé, 

keby sme to nevyužili. Projekt bude financovaný predfinancovaním. Zádrheľom je, že na 

dodávateľa, ktorý vyhral súťaž, je podaný exekučný titul. Zmluva je platná, no doposiaľ nie je 

zverejnená, nie je účinná. Do troch mesiacov od podpisu zmluvy ju musíme zverejniť, potom sa 

stáva účinnou, čo bude koncom decembra. Do 5 mesiacov musí byť rekonštrukcia ukončená.  

 

p. Rybár povedal, že ak sa bude musieť urobiť niečo, čo nebolo v projekte a sa to nestihne. 



 

 

p. starosta odpovedal, že sa to musí stihnúť. Po skúsenostiach, ktoré má obec s inými projektami, sa 

bude platiť externý tvrdý nezaujatý dozor, bude sa musieť všetko urobiť kvalitne a včas s riadnym 

vedením stavebného denníka, fotodokumentácie. 

 

p. Rybár sa opýtal, či nie je možné odstúpiť od zmluvy vzhľadom k exekúcii dodávateľa 

 

p. starosta odpovedal, že zatiaľ nie, musíme na základe exekučného titulu platiť nie priamo 

dodávateľovi, ale na účet exekútorského úradu. 

 

Ing. Plžik uviedol, že objektívne existuje riziko prác naviac a môže dôjsť k zlyhaniu 

prefinancovaniu celej sumy. Dodal, že si nedokáže predstaviť, že by sa spojili problémy s 

financovaním Základnej školy a Rekonštrukcie námestia.  

 

p. Rybár povedal, že sa rútime do vecí, kde nevieme, čo nás čaká. Otvorí sa zem a odkiaľ ideme 

zháňať peniaze.  

 

p. starosta povedal, že sa nejedná o zložitú stavbu, dôjde k sanácii starého obecného úradu. 

 

Ing. Plžik povedal, že sa jedná o jednu z najstarších častí obce, centrum. Ak by sa tam pri výkope 

našli nejaké archeologické nálezy došlo by k ďalším problémom, minimálne časovým sklzom s 

následnými problémami voči eurofondom.  

 

Hlasovanie k schváleniu rozpočtu: 

Za: 7  (Mgr. Orelová, MUDr. Koyš, MUDr. Konvit, Ing. Jamriška, p. Ďaďová, p. Miert, p. 

Makovník) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 2 (p. Rybár, p. Miháliková) 

 

 

Správy z činnosti komisií OZ 

MUDr. Konvit informoval o činnosti komisie sociálnej, zdravotnej a bytovej.  

 

Mgr. Ďaďová informovala o činnosti kultúrnej komisie, ktorá viackrát zasadala, zaoberala sa 

prípravou Vianočných trhov s tým, že sa urobí zabíjačka na námestí. Požiadala p. starostu o 

vysvetlenie, prečo je schválený program zredukovaný. 

 



 

 

p. starosta odpovedal, že táto činnosť nemá oporu v zákone. Pri zabíjačke vzniká biologický odpad, 

mäso sa nemôže použiť do kapustnice, obecný úrad nemôže predávať mäso, nemá registračnú 

pokladňu. Našlo sa náhradné riešenie, ktoré je lacnejšie a efektívnejšie. Podnikatelia, ktorí majú 

oprávnenie, môžu občerstvenie zrealizovať, kultúrny referent má podnikateľov osloviť. Priestor 

budú mať bezplatne, má osloviť Esprit, Oreu, Poľovnícke združenie. 

Zabíjačku je možné zrealizovať ako „kamufláž“, oprávnený mäsiar môže zavesiť polovice prasaťa z 

mäsopriemyslu s pečiatkou od veterinára a predávať cez registračnú pokladňu z predajne mäsové 

výrobky, ktoré boli fabricky vyrobené. 

Niektoré veci boli „neuvážené“, napr. odmena Mikuláša, kde bolo potrebné urobiť korekcie. Štátnu 

kasu je potrebné naplniť, chodia inšpekcie, hľadajú priestor na pokuty. 

 

Mgr. Ďaďová sa opýtala, či je možné realizovať program v pôvodne navrhovaný program. 

 

p. starosta odpovedal, že postavenie pódia prostredníctvom hasičov je drahé, pódium sa v mraze 

ničí. Postavia sa malé stany pri vianočnom stromčeku, tam sa budú dávať darčeky, mikulášsky 

sprievod pôjde po obci dávať darčeky. V Robotníckom dome a na námestí budú remeselníci.  

 

Mgr. Ďaďová uviedla, že chceli akciu podporiť kultúrnym programom. 

 

p. starosta povedal, že budú spievať, vystúpia deti, záujem určite bude. Dať 2500 € za toto podujatie 

je dosť veľa peňazí. Nebolo rátané s tribúnou, ktorú nikto nepostaví zadarmo. Takto zredukované to 

je dobré, je to za polovičnú cenu. 

 

Mgr. Orelová povedala, že zmena je v tom, že nebude tribúna a zabíjačka bude „cez sklo“. 

 

p. starosta dodal, že hasiči si účtujú 500 € za postavenie tribúny.  

 

p. Makovníková povedala, že Sučiansky jarmok bol fiasko, vianočné trhy sú v tomto čase od 

Martina po Mošovce, kto príde do Sučian. 

 

p. Makovník povedal, že je to akcia pre občanov.  

 

Mgr. Orelová uviedla, že postavenie a zloženie pódia podľa informácií DHZ stojí 300 €, čiže náklad 

by bol nižší ako uviedol p. starosta a financovanie je zabezpečené z rozpočtu kultúrnej komisie, 



 

 

ktorá má tieto financie vyčlenené a ušetrené. Nevidí preto problém v konaní akcie v rozsahu 

stanovenom a odsúhlasenom kultúrnou komisiou.  

 

Mgr. Ďaďová uviedla, že vianočné trhy umocňujú vianočnú atmosféru, stretávajú sa občania.  

p. Makovník povedal, že vianočné trhy môžu byť bez tribúny, s malým otvoreným stanom, pri 

vianočnom stromčeku.  

 

p. starosta povedal, že je potrebné racionálne uvažovanie. Ak príde 20 ľudí na námestie, tak to nie je 

racionálne, budeme zabíjať čas stavaním tribúny. 

 

Mgr. Ďaďová uviedla, že v RKD a na námestí budú remeselníci predávať výrobky, na námestí bude 

stromček, odovzdávanie sladkostí deťom,  kultúrny program – Lucia Vojteková, Sučianka. Kultúrny 

referent osloví podnikateľov ohľadom občerstvenia. 

 

p. prednosta povedal, že nebude postavená tribúna, vystúpenie Marty Križanovej, nebude sa 

realizovať zabíjačka naživo, ostatné ostáva. 

 

p. starosta povedal, že podnikatelia môžu predávať občerstvenie bez účtovania nájmu za podmienky 

dodržania zákonných podmienok. Remeselníci vyslovene požadovali priestor v RKD. 

 

 

Mgr. Ďaďová uviedla, že komisia berie na vedomie nepriaznivú finančnú situáciu. Zasadala 

redakčná rada, do konca roka je potrebné vydať Sučianske zvesti. Požiadala p. starostu o vianočný 

príhovor k občanom obce. 

 

Mgr. Orelová uviedla, že problémom sú aj prijaté VZN, aby boli občania informovaní na sviatky.  

 

Mgr. Ďaďová uviedla, že na začiatku roka komisia odporučila zrenovovať osvetlenie RKD za 

úspornejšie. 

 

p. starosta odpovedal, že osvetlenie RKD je už zrenovované, sú tam nové žiarivky. Problémom tejto 

budovy sú sociálne zariadenia, sála plne vyhovuje.  

 



 

 

p. Makovník povedal, že futbalový oddiel nemá vyplatené cestovné a trénerov. Pred rokom 

apeloval, že 14 tis. € potrebujú, v rozpočte bolo schválených 12 tis. €, teraz im 2 tis. € chýba. 

Osemdesiat percent rozpočtu čerpajú mládežníci. Ak chceme udržať futbal, je potrebné to riešiť. 

 

p. starosta povedal, že bez podielu obce šport zanikne. Tlak na obec sa postupne prenáša aj na iné 

inštitúcie, rodičov. Je potrebné pružnejšie vhodnou formou zapájať rodičov, napr. 2 % z daní. Do 

budúcna bez vzájomnej symbiózy si asi šport neuchránime, nakoľko aj na obecný rozpočet sú tlaky.  

 

p. Makovník požiadal o dofinancovanie 2 tis. € futbalovému oddielu zmenou rozpočtu. 

 

p. Rybár povedal, že je potrebné prejednanie ekonomickou komisiou, zmena rozpočtu. 

 

Mgr. Orelová povedala, že nemá problém s nákladmi na dorast, dospelí si nezaslúžia ani to, čo už 

dostali, za to, ako hrali počas roku 2012.  

 

p. Ligáčová povedala, že tento náklad musí byť schválený ako dotácia.  

 

Ing. Plžik navrhol po doporučení športovej a ekonomickej komisie. 

 

p. Miert informoval o činnosti stavebnej komisie, ktorá zasadala 1 x. Boli prerokované žiadosti p. 

Matúša Hullu, Róberta Kováča, p. Slobodníkovej, p. Pavlíka, p. Chorvátovej. 

Matúš Hulla a Miroslav Hlávka požiadal o stanovisko k zriadeniu obytnej zóny. Žiadatelia sú 

spoluvlastníci parcely E č. 1415 TTP o výmere 9704 m2 nachádzajúcej sa na ľavej strane poľnej  

cesty z ul. 1. mája ku Agromajetku.  

Komisia nemá námietky s využitím pozemku na IBV s podmienkou rešpektovania stavebného 

zákona a súvisiacich predpisov, vrátane obstarania zmeny a doplnku Územného plánu celej lokality 

(nie iba jednej parcely) na náklady osôb, ktorých potreby vyvolali obstaranie územnoplánovacej 

dokumentácie (§19 stav. zákona). 

Matúš Hulla, žiadosť o stanovisko k zmene územného plánu – rozšírenie priemyselnej zóny  

Sučany. Žiadateľ aj mene ďalších spoluvlastníkov pozemkov na ľavej strane cesty od križovatky  

hlavnej cesty I/18 (pri GGB) po odbočku ku rozvodni požiadal o stanovisko k využitiu územia ako  

priemyselná zóna. Komisia nemá námietky s využitím pozemku ako plochy výroby, skladov a  

služieb s podmienkou rešpektovania stavebného zákona a súvisiacich predpisov, vrátane obstarania  

zmeny a doplnku Územného plánu celej lokality (nie iba jednej parcely) na náklady osôb, ktorých  

potreby vyvolali obstaranie územnoplánovacej dokumentácie (§19 stav. zákona) – možné riešiť  



 

 

jedným doplnkom spolu s IBV ad a). 

Andrea Kapustová a Ján Cingel, žiadosť o verejné osvetlenie, ul. Fatranská – žiadosť o 

o zriadenie verejného osvetlenia na ulici Fatranská, za salašom, z dôvodu výstavby rodinného domu 

a neosvetlenia salaša. Komisia nemá námietky s vybudovaním osvetlenia a pripojenia na verejné 

osvetlenie s podmienkou vybudovania osvetlenia na náklady žiadateľa. Technické riešenie (druh 

osvetľovacie telesa a pod.) je potrebné vopred odsúhlasiť s technikom verejného osvetlenia (p. 

Rybár) 

Mgr. Róbert Kováč - Odkúpenie záhrady za domom Ď. Langsfelda - Zámer odpredaja časti  

pozemku p.č. 674 o výmere 150m2 schválilo OcZ uznesením č. 6/2012.. Žiadateľ vypracoval  

geometrický plán a odčlenil predmet kúpy, p.č. 674/2, záhrady, o výmere 150m2. Komisia súhlasí  

s odpredajom pozemku p.č. 674/2 o výmere 150m2 za kúpnu cenu 25,- €/m2 

Igor Hundák – Odkúpenie časti pozemku p. E č. 1476/2 (25 m2 za aut. zastávkou „Pri  

cintoríne“ v smere do Martina). Komisia doporučuje schváliť zámer odpredaja časti pozemku p.  

E č. 1476/2 (25 m2). Po vypracovaní geometrického plánu na náklady žiadateľa bude záležitosť  

prerokovaná na OcZ ako prípad hodný osobitného zreteľa nakoľko pozemok nie je možné inak  

hospodárne využívať. Komisia žiada o odsúhlasenie kúpnej ceny doporučenej ekonomickou  

komisiou. 

Urbárska spoločnosť Sučany – opakovaná žiadosť o odkúpenie pozemku (nádvoria)  

Urbárskeho domu p.č. 1997 na Nám. SNP č. 24, Sučany, z dôvodu zámeru úpravy nádvoria  

nadväzujúcej na prestavbu Urbárskeho domu. Komisia doporučuje odpredať pozemok ako plochu, 

ktorá svojím umiestnením a využitím tvorí neoddeliteľný celok so stavbou nadobúdateľa, s.č. 550 

(Urbársky dom)  na pozemku p.č. 637 s podmienkou, že nadobúdateľ zriadi v prospech obce práva, 

spočívajúce v práve prechodu, prejazdu a spoločného užívania pozemku s obcou Sučany a to bez 

obmedzenia 

PZ Jarolím, prenájom športovej strelnice: Komisia doporučuje schváliť prenájom športovej 

strelnice pozemku parc. C KN č. 2158/2, ostatné plochy o výmere 4474m2,  za ročné nájomné 1,- €,  

z dôvodu hodného osobitného zreteľa. Prenájom pozemku sa uskutočňuje za účelom vykonávania 

rekonštrukcie a úpravy priestorov zanedbaného a chátrajúceho areálu strelnice pre športové 

strelectvo, športové vyžitie detí a mládeže, využitie na tréningové možnosti pre záchranárske 

a hasičské zložky obce ako aj kultúrne a spoločenské akcie v spolupráci obce a nájomcu. 

Rekonštrukcia a úprava priestorov strelnice bude uskutočnená na náklady nájomcu.  

Jozef Pavlík, Jilemnického 52 - žiadosť o odpredaj „cestného“ pozemku pred domom 

Jozef Pavlík predložil návrh kúpnej zmluvy a geometrického plánu na odpredanie pozemku, p.č. 

1578/6 o výmere 16m2. Komisia doporučuje zobrať návrh na vedomie. V prípade potreby obce 

riešiť majetkové vysporiadanie pozemku v budúcnosti, bude návrh prehodnotený. 



 

 

Ingrid Slobodníková – PMP Truck, prenájom pozemku „bývalý heliport“: Komisia 

doporučuje schváliť prenájom pozemku parc. C KN č. 101/56, ostatné plochy o výmere 1755m2,  

za mesačné nájomné 30,- €,  z dôvodu hodného osobitného zreteľa. Prenájom pozemku sa 

uskutočňuje za účelom vykonávania parkovania motorových záchranných vozidiel a havarovaných 

vozidiel pochádzajúcich z nehôd. Uvedená činnosť bude žiadateľom prevádzkovaná v rámci 

integrovaného záchr. systému, určeného na odstraňovanie prekážok v cestnej premávke ŽSK. 

Nájomca sa zaväzuje vykonávať pre obec Sučany zdarma zimnú údržbu ul. Kalinčiakova a úpravu 

verejnej zelene v objekte a mimo objektu.  

Požiadavky komisie: 

Rómska problematika, 24 bytovka, bunky - v okolí 24 bytovky na ul. Partizánska a buniek na ul. Ď. 

Langsfelda sa opakovane zhromažďuje neporiadok a skládky  pochádzajúci od obyvateľov týchto 

bytov. Komisia žiada správcu majetku podmieniť predĺženie nájomných zmlúv 

starostlivosťou o okolie prenajímaných bytov. V prípade znečisťovania okolia by sa nájom na 

ďalšie obdobie nepredĺžil. Unimobunky boli povolené ako dočasné stavby na obdobie 5rokov. 

Lehota končí v priebehu budúceho roku. V termíne bude potrebné rozhodnúť, či a za akých 

podmienok bunky ostanú na svojich miestach , resp. budú preložené na iné miesto. 

Aj z uvedeného dôvodu Komisia žiada správcu majetku nepredlžovať dobu nájmu na obdobie 

prekračujúce r. 2013. 

 

Mgr. Orelová informovala o činnosti komisie životného prostredia, ktorá potrebuje riešiť problém 

zapisovateľky p. Danky Balkovej. Komisia riešila sťažnosti p. Chorvátovej, p. Gbeľského, problém 

s ošípanými na ul. Jilemnického a sťažnosť p. Jarabákovej ohľadom výrubu parku. 

Komisia riešila personálne zmeny – doručené žiadosti Ing. Kataríny Mlynčekovej a p. Dušana 

Blšáka. 

 

Hlasovanie za odvolanie členov komisie životného prostredia a bytovej – Ing. Kataríny 

Mlynčekovej a p. Dušana Blšáka: 

Za: 9  (Mgr. Orelová, MUDr. Koyš, p. Miháliková,  MUDr. Konvit, Ing. Jamriška, p. Rybár, p. 

Ďaďová, p. Miert, p. Makovník) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

Hlasovanie za schválenie členov komisie životného prostredia a bytovej – p. Tatiana Blšáková, p. 

Vladimír Petráša: 

Za: 9  (Mgr. Orelová, MUDr. Koyš, p. Miháliková,  MUDr. Konvit, Ing. Jamriška, p. Rybár, p. 

Ďaďová, p. Miert, p. Makovník) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  



 

 

Mgr. Orelová informovala o zmene organizačnej štruktúry obce Sučany, kde bol prijatý 1 pomocný 

robotník v rámci UPSVaR. 

 

Ekonomická komisia doporučuje vyplatenie koncoročných odmien pracovníkom obecného úradu, 

na čo p. starosta odpovedal, že zajtra má rokovať s odborármi.  

 

 

Odmena hlavnému kontrolórovi 

Mgr. Orelová uviedla, že ekonomická komisia navrhuje schváliť odmenu hlavnému kontrolórovi vo 

výške 30 % súčtu platov za mesiace 3-12/2012. 

 

Rozprava: MUDr. Koyš, Mgr. Ďaďová, Mgr. Orelová 

 

MUDr. Koyš uviedol, že hlavný kontrolór si odmenu zaslúži, urobil veľa práce, no vzhľadom ku 

kríze navrhol 20 %. 

 

Mgr. Ďaďová uviedla, že vzhľadom k spolupráci pri činnosti komisií, celkovo za vykonanú prácu si 

zaslúži odmenu. 

 

Na zasadnutie OZ sa dostavil Mgr. Mgr. Belica. 

 

p. Rybár uviedol, že vzhľadom k podaniu správ, ekonomickej situácii, riešeniu rozpočtu, opatrení, 

predchádzaniu vyšším škodám, navrhuje 30 %. 

 

p. Miert povedal, že v minulosti hlasovali pomocou hlasovacieho lístka. 

 

Hlasovanie za schválenie odmeny hlavnému kontrolórovi vo výške 20 % 

Za: 3  (MUDr. Koyš, MUDr. Konvit, p. Miert) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 6 (Mgr. Orelová, p. Miháliková, Ing. Jamriška, p. Rybár, p. Ďaďová, p. Makovník) 

 

Hlasovanie za schválenie odmeny hlavnému kontrolórovi vo výške 30 % 

Za: 6   (Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Rybár, p. Ďaďová, p. Makovník, Mgr. Mgr. Belica) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 4 (MUDr. Koyš, MUDr. Konvit, p. Miert, Ing. Jamriška) 

 



 

 

Mgr. Mgr. Belica uviedol, že najpodstatnejšou myšlienkou, že 1.10.2012 sa komisia ochrany 

verejného poriadku a rómskej problematiky sa zhodla, že po inventarizácii podlžností nájmov 

obecných nehnuteľností pristúpi k ukončeniu nájomných zmlúv.  

 

Komisia doporučuje schváliť p. Dušana Blšáka za člena komisie verejného poriadku a rómskej 

problematiky. 

Hlasovanie za schválenie p. Dušana Blšáka do komisie verejného poriadku a rómskej problematiky: 

Za: 9  (Mgr. Orelová, MUDr. Koyš, p. Miháliková,  Mgr. Mgr. Belica, Ing. Jamriška, p. Rybár, p. 

Ďaďová, p. Miert, p. Makovník) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Počas hlasovania chýbal PhDr. Bella, MUDr. Konvit 

 

 

Správy z vykonaných kontrol 

Ing. Plžik prečítal správy z výkonu kontrol – č. 5/2012 – kontrola procesu prípravy a realizácie 

projektu „Cezhraničná spolupráca Fulnek“ a správa č. 6/2012 – Rekonštrukcia OHZ, Sagacita, ako 

aj dnes doručené vyjadrenie Ing. Stanovského. Uvedené materiály tvoria prílohu zápisnice OZ. 

 

Rozprava: Mgr. Mgr. Belica, p. Rybár, Mgr. Orelová, p. Miert. 

 

Mgr. Mgr. Belica uviedol, že vypracovanie správy je náročná vec, je potrebná znalosť verejného 

obstarávania a praktické skúsenosti. To, čo sa píše v správe má viac okruhov. Obec je rovnaký 

subjekt v zmluvnom vzťahu. Každý návrh zmluvy môže obec donekonečna pripomienkovať, aby sa 

dostala zmluva do štádia, kedy je návrh pre obec čiastočne výhodný. Rozhodujúcou chybou boli 

všetky skutočnosti do momentu uzatvárania zmlúv. Obec (aparáty Obce, OZ) keď uzatvárala 

zmluvu, podpísala návrh zmluvy uvedomenia si, čo je výhodné, príp. nevýhodné pre obec. Je 

uzatvorená zmluva bez možnosti vypovedania. To, aký má nárok na odmenu, zmluvy sú podpísané. 

Zmluvné vzťahy boli nevyvážené v neprospech obce, prospech Sagacity, čo spôsobuje mnohé 

problémy. Nedokáže posúdiť zákon o verejnom obstarávaní. Základom je zmluva, ktorá hovorí o 

všeobecnom paušále. Zmluvné vzťahy sú nevyvážené. Akékoľvek uznesenie OZ o zrušení článku v 

odmene sú irelevantné, je to zmluvný vzťah o dvoch účastníkoch.  

Dodal, že pre budúcnosť je potrebné vytvoriť aparát, právne oddelenie, aby zo zmlúv nevznikali 

problémy. Svoj podiel zodpovednosti majú všetky aparáty obce, aj OZ, ktoré môže určiť zmluvné 

podmienky, keby sa vyjadrili pred podpisom zmluvy všetky aparáty, komisie.  

 



 

 

p. Rybár uviedol, že bolo povedané všetko. Čuduje sa p. starostovi, že podpísaním zmluvy 

nerešpektoval uznesenie OZ, či niekto čítal zmluvy. Finančné prostriedky sú klasifikované ako 

neoprávnené, obec na to dopláca z rozpočtu. Čo sa týka projektu f. Sagacita, v predmete zmluvy je 

305 tis. €, kde ešte chýba doplatiť 66 tis. €. Ktorákoľvek zmluva, projekt je „čierna diera“, kde 

peniaze daňových poplatníkov vyšli navnivoč, OZ musí následne prijímať opatrenia. 

 

Mgr. Orelová uviedla, že nerozumie ako je možné že obec mala platné 2 smernice o verejnom 

obstarávaní platné v rovnakej dobe? Ako je možné, že 350 € stojí 1 CD? A ďalšie problémy, ktoré 

sú uvedené v správach HK nikoho nezaujímajú? Každý si len správu prečítal, resp. vypočul ale 

nikto sa nad danými faktami nepozastavil, čo je prinajmenšom zarážajúce.  

 

MUDr. Koyš dodal, že tieto veci počuli, tušili, prečítali. Správa kontrolóra je, je to vec na podanie 

na prokuratúru, súd, zrušenie zmluvy. Ing. Stanovský napáda stanoviská kontrolóra, je potrebné 

doriešenie. Ak je nespokojnosť, je potrebné zmluvu zrušiť. 

 

Mgr. Orelová povedala, že bol pozvaný na zasadnutie ekonomickej komisie, aby sa to vysvetlilo, no 

neprišiel. 

 

Mgr. Mgr. Belica povedal, že zmluva je nevypovedateľná, so zrušením zmluvy nebude p. Stanovský  

súhlasiť. Odstúpenie od zmluvy je možné, ak 2. strana poruší zmluvu. Odstúpenie od zmluvy by 

malo byť podložené nekonečnými reklamáciami zo strany obce, čo okrem dopytov z októbra nebolo 

podané. Možnosť výpovede neexistuje. 

 

MUDr. Koyš povedal, že sa zmluvný vzťah sa uzavrie rekonštrukciou námestia ako posledným 

projektom. 

 

Ing. Plžik povedal, že časový rámec zmluvy nie je jasne daný, termínom ukončenia realizácie 

posledného projektu, pričom nie je jasné, ktorého projektu, nie je jasné kto stanoví, ktorý projekt je 

posledný, na uvedenom sa  musia dohodnúť obe strany.  Dodatkom je doplnená zmluva na dobu 

určitú od 24.1.2008 do termínu ukončenia implementácie schváleného projektu, pričom znova nie je 

uvedené,  ktorého z tých troch schválených projektov sa zmena týka.  

V zmysle zákona o finančnej kontrole má presne stanovený postup. Bol daný termín na vyjadrenie. 

Obec mala stanovený obrovský časový priestor, v zmysle zákona sa vyjadril starosta obce. Z 

pohľadu kontroly je tým kontrola uzavretá. Ďalšie vyjadrenie však poslal Ing. Stanovský v deň 

konania OZ poslancom OZ. V zmysle zákona hlavný kontrolór však komunikuje s kontrolovaným 



 

 

subjektom – obcou a obec na vysvetlenie údajov v správe z kontroly môže požiadať o súčinnosť 

rôzne subjekty, ktoré na kontrolovanej veci participovali. Mandátna zmluva nezaväzuje obec k 

tomu, aby výberové konania zabezpečovala výlučne f. Sagacita. V mandátnej zmluve je však 

uvedená príprava a realizácia projektu. Prečo máme platiť za to, za čo platíme mesačný paušál.  

 

p. starosta povedal, že námestím to končí, na budúci týždeň predloží p. Stanovský záverečné 

vyúčtovanie. 

 

p. Miert sa opýtal, či Sagacita, Ing. Stanovský nemal v Obchodnom registri zabezpečenie verejného 

obstarávania, mohol ho zabezpečiť externe.  

 

Obecné zastupiteľstvo vzalo správy o kontrole na vedomie. 

 

p. starosta uviedol, že si pozrel niektoré veci, hľadal súvislosti. Vybral si veci realizované v r. 2006 , 

kedy bol Ing. Plžik prednostom, predložil poslancom OZ Zmluvu o vzájomnej spolupráci pri 

realizácii kultúrno-spoločenského podujatia Dní Milana Hodžu uzavretú medzi Obcou Sučany a 

organizáciou Hlava 98 na zabezpečenie akcie na území mesta Martin s položkovitým rozpočtom, 

spolu 700 tis. Sk. Akcia bola zrealizovaná 3 mesiace pred jeho nástupom do funkcie. 

 

Ing. Plžik odpovedal, že obec získala 700 tis. Sk prostredníctvom Úradu vlády na zabezpečenie 1. 

ročníka Dní Milana Hodžu. 

 

 

Plán činnosti obecného zastupiteľstva obce Sučany na rok 2013 

p. prednosta informoval, že materiál bol doručený v predstihu poslancom, bolo navrhnutých 6 

zasadnutí OZ s termínmi a zjednodušeným programom. 

 

Rozprava: p. Miert 

 

p. Miert povedal, že 6 zasadnutí OZ za rok je málo. Zasadnutie by malo byť častejšie vzhľadom k 

náročnosti programu. 

 

p. starosta povedal, že sa vychádza z platnej právnej úpravy, zo skúsenosti z minulosti, kedy pri 

periodicite 1 x mesačne úrad nestíhal pripravovať materiály. V prípade mimoriadnej situácie je 

možné zvolať mimoriadne zasadnutie OZ. 



 

 

Mgr. Mgr. Belica uviedol, že úrad musí rešpektovať termín zaslania podkladov 7 dní pred 

zasadnutím. 

 

p. prednosta povedal, že situácia vznikla spojením programu 2 zasadnutí OZ. 

 

Hlasovanie za schválenie Plánu činnosti OZ na rok 2013: 

Za: 8  (Mgr. Orelová, MUDr. Koyš, p. Miháliková,  MUDr. Konvit, Ing. Jamriška, p. Ďaďová, p. 

Makovník, Mgr. Mgr. Belica) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 2 – p. Rybár, p. Miert  

 

 

Plán činnosti hlavného kontrolóra obce na I. polrok 2013 

Ing. Plžik uviedol, že materiál obdržali prítomní v písomnej  podobe. Požiadal OZ o vypustenie 

kontroly bežných výdavkov sociálnych služieb. Zároveň požiadal o presunutie kontroly Smernice o 

verejnom obstarávaní a použití výdavkov na reprezentačné účely za roky 2010, 2011 ako aj 

kontroly plnenia uznesení 2011, 2012 na budúci rok.  

Požiadal o schválenie prístupu do modulu mzdy. 

 

p. starosta povedal, že môže vstúpiť do miezd na základe schválenia písomnej požiadavky. 

 

Ing. Plžik dodal, že do osobitného režimu spadajú aj dane a evidencia obyvateľov. Podpísal 

prehlásenie o mlčanlivosti. Ak nemá kvalifikované podklady, nedokáže kvalifikovane rozhodnúť. 

Hlasovanie za schválenie plánu kontrolnej činnosti obce na I. polrok 2013: 

Za: 10  (Mgr. Orelová, MUDr. Koyš, p. Miháliková,  MUDr. Konvit, Ing. Jamriška, p. Ďaďová, p. 

Makovník, Mgr. Mgr. Belica, p. Rybár, p. Miert ) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

Hlasovanie o schválení prístupu pre hlavného kontrolóra do všetkých modulov informačných 

systémov obce: 

Za: 4 – Mgr. Ďaďová, Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Rybár 

Proti: 2 – Ing. Jamriška, MUDr. Konvit 

Zdržal sa: 2 – MUDr. Koyš, p. Miert 

Počas hlasovania chýbal p. Makovník, Mgr. Mgr. Belica 

 



 

 

Vyhodnotenie činnosti škôl a predškolských zariadení za školský rok 

2012/2013 

 

p. prednosta povedal, že informácie boli spracované podľa príslušných noriem. 

 

Obecné zastupiteľstvo vzalo informáciu na vedomie. 

 

Prevod a prenájom nehnuteľného majetku obce  

Mgr. Róbert Kováč, Ď. Langsfelda 11, Sučany  -  žiadosť o odpredaj pozemku C KN č. 674/2, 

záhrady, o výmere 150 m2 v cene 25 €/m2 z dôvodu hodného osobitného zreteľa a to hospodárneho 

využitia pozemku, na ktorý v súčasnosti nie je  prístup a p. Kováč je vlastníkom susednej parcely. 

Žiadosť bola prejednaná ekonomickou a stavebnou komisiou so súhlasným stanoviskom. 

 

Hlasovanie za schválenie odpredaja pozemku Mgr. Róbertovi Kováčovi: 

Za: 10  (Mgr. Orelová, MUDr. Koyš, p. Miháliková,  MUDr. Konvit, Ing. Jamriška, p. Ďaďová, p. 

Makovník, Mgr. Mgr. Belica, p. Rybár, p. Miert ) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  
Počas hlasovania chýbal PhDr. Bella. 

 

Igor Hundák, Sokolská 1190/2, Sučany – žiadosť o odpredaj pozemku E KN č. 1476/2, TTP o 

výmere cca 25 m2 v cene 25 €/m2 z dôvodu hodného osobitného zreteľa a to hospodárneho využitia 

pozemku, na ktorý v súčasnosti nie je  prístup a p. Hundák je vlastníkom susednej parcely. Žiadosť 

bola prejednaná ekonomickou a stavebnou komisiou, ktoré vydali súhlasné stanovisko. 

 

Hlasovanie za schválenie zámeru odpredaja pozemku Igorovi Hundákovi: 

Za: 10  (Mgr. Orelová, MUDr. Koyš, p. Miháliková,  MUDr. Konvit, Ing. Jamriška, p. Ďaďová, p. 

Makovník, Mgr. Mgr. Belica, p. Rybár, p. Miert ) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

Urbárska spoločnosť Sučany, poz. spol., Nám. SNP 24, Sučany – žiadosť o odpredaj pozemku 

parc. CKN č. 1997, zastavané plochy a nádvoria o výmere 57 m2 v cene 6 €/m2 z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa ako plochu, ktorá svojím umiestnením a využitím tvorí neoddeliteľný celok so 

stavbou nadobúdateľa, s.č. 550 (Urbársky dom)  na pozemku p.č. 637. Nadobúdateľ zriadi 

v prospech predávajúceho práva, spočívajúce v práve prechodu, prejazdu a spoločného užívania 

pozemku s obcou Sučany a to bez obmedzenia na dobu neurčitú. 



 

 

 

p. starosta dodal, že obec plánuje rekonštrukciu sociálnych zariadení. 

 

Hlasovanie o odpredaji pozemku Urbárskej spoločnosti Sučany s tým, že nadobúdateľ zriadi v 

prospech predávajúceho práva spočívajúce v práve prechodu, prejazdu a spoločného užíania 

pozemku s obcou Sučany a to bez obmedzenia na dobu neurčitú: 

Za: 6 - (MUDr. Koyš, p. Miháliková,  MUDr. Konvit, Ing. Jamriška, Mgr. Mgr. Belica, p. Miert ) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 3 – (p. Rybár, p. Makovník, Mgr. Ďaďová) 

Počas hlasovania chýbala Mgr. Orelová. 

 

Vzhľadom k tomu, že na predaj z dôvodu hodného osobitného zreteľa nebol dostatočný počet 

prítomných poslancov, p. starosta dal opätovne hlasovať o uvedenom. 

2. Hlasovanie o odpredaji pozemku Urbárskej spoločnosti Sučany s tým, že nadobúdateľ zriadi v 

prospech predávajúceho práva spočívajúce v práve prechodu, prejazdu a spoločného užíania 

pozemku s obcou Sučany a to bez obmedzenia na dobu neurčitú: 

Za: 7 - (MUDr. Koyš, p. Miháliková,  MUDr. Konvit, Ing. Jamriška, Mgr. Mgr. Belica, p. Miert, p. 

Makovník) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 2 – (p. Rybár, Mgr. Ďaďová) 

Počas hlasovania chýbala Mgr. Orelová. 

 

PZ Jarolím Sučany, Sládkovičova 9, Sučany – žiadosť o prenájom pozemku na dobu neurčitú 

parc. C KN č. 2158/2, ostatné plochy o výmere 4474 m2 za nájomné 1,- € z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa a to za účelom vykonávania rekonštrukcie a úpravy priestorov zanedbaného 

a chátrajúceho areálu strelnice pre športové strelectvo, športové vyžitie detí a mládeže, využitie na 

tréningové možnosti pre záchranárske a hasičské zložky obce ako aj kultúrne a spoločenské akcie 

v spolupráci obce a nájomcu. Rekonštrukcia a úprava priestorov strelnice bude uskutočnená na 

náklady nájomcu.  

Hlasovanie za prenájom pozemku PZ Jarolím, Sučany: 

Za: 9  (Mgr. Orelová, MUDr. Koyš, p. Miháliková,  MUDr. Konvit, Ing. Jamriška, Mgr. Ďaďová, p. 

Makovník, p. Rybár, p. Miert ) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 (Mgr. Mgr. Belica) 

Počas hlasovania chýbal PhDr. Bella. 

 



 

 

Ingrid Slobodníková,  PMP Truck, Čsl. Armády 38, Sučany – žiadosť o prenájom pozemku parc.  

CKN 101/56, ostatné plochy o výmere 1755 m2 za mesačné nájomné 30 € z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa a to  že prenájom pozemku sa uskutočňuje za účelom vykonávania parkovania 

motorových záchranných vozidiel a havarovaných vozidiel pochádzajúcich z nehôd. Uvedenú 

činnosť subjekt prevádzkuje v rámci integrovaného záchranného systému, ktorý je určený na 

odstraňovanie prekážok v cestnej premávke Žilinského samosprávneho kraja. Zároveň sa zaväzuje 

vykonávať pre obec Sučany zadarmo zimnú údržbu na Ul. Kalinčiakovej a úpravu verejnej zelene v 

objekte i mimo objektu . Žiadosť bola prerokovaná ekonomickou a stavebnou komisiou so 

súhlasným stanoviskom.  

 

p. starosta povedal, že uvedený pozemok ešte nie je zapísaný na liste vlastníctva. Oznámenie bolo 

vyvesené v čase, kedy nebol v majetku obce. 

 

Žiadosť bola odročená na nasledujúce rokovanie OZ. 

 

Predĺženie zmlúv nájomných bytov 

Boli prerokované a schválené nasledovné žiadosti s termínom predĺženia do 30.6.2013: 

a) zmena nájomníka doložená žiadosťou na ul. 29. augusta 74/101 z Anna Rácová na Agátu 

Cickovú 

Hlasovanie o zmene nájomníka: 

Za: 8  (Mgr. Orelová, MUDr. Koyš, p. Miháliková,  MUDr. Konvit, Ing. Jamriška,  p. Makovník, p. 

Rybár, p. Miert ) 

Proti: 1 (Mgr. Mgr. Belica) 

Zdržal sa: 0 

Počas hlasovania chýbal PhDr. Bella a Mgr. Ďaďová. 

 

b) predĺženie nájomných zmlúv do 30.6.2013: 

- Zlatica Laciková, 29. augusta 74/101, Sučany 

- Viliam Kľučka, 29. augusta 74/101, Sučany 

- Agáta Cicková, 29. augusta 74/101, Sučany 

- Angela Cicková, Partizánska 24 Sučany 

 

Mgr. Mgr. Belica uviedol, že k predĺženiu nájomných zmlúv sú potrebné všetky toky k 30.6.2013 

vyplývajúce z nájomných zmlúv. 

 

Hlasovanie k predĺženiu nájomných zmlúv do 30.6.2013: 

Za: 9  (MUDr. Koyš, p. Miháliková,  MUDr. Konvit, Ing. Jamriška,  p. Makovník, p. Rybár, p. 

Miert, Mgr. Ďaďová, Mgr. Mgr. Belica) 

Proti: 0 



 

 

Zdržal sa: 1 – Mgr. Orelová 

Počas hlasovania chýbal PhDr. Bella. 

 

Návrh kultúrnych akcií na rok 2013 

Bol predložený návrh kultúrnych akcií na rok 2013, ktorý bol prerokovaný kultúrnou komisiou s 

doporučením jeho schválenia.  

 

Hlasovanie za schválenie návrhu kultúrnych akcií na rok 2013: 

Za: 10  (Mgr. Orelová, MUDr. Koyš, p. Miháliková,  MUDr. Konvit, Ing. Jamriška, Mgr. Ďaďová, 

p. Makovník, Mgr. Mgr. Belica, p. Rybár, p. Miert ) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Počas hlasovania chýbal PhDr. Bella. 

 

 

Vyhodnotenie inventarizácie majetku a záväzkov obce 

Bol predložený návrh na vyradenie nehnuteľného hmotného majetku obce, a to nasledovných 

budov: 

- stará budova obecného úradu, inv. č. 1801 001, ktorá bola zaradená 6.9.1990 v obstarávacej cene 

41 309,90 €, v zostatkovej hodnote 1 051,47 € 

- sklady obecného úradu za starým obecným úradom, inv. č. 1801 002, zaradené 31.12.1970 v 

obstarávacej cene 2 229,47 €, zostatková hodnota 0,- 

- nájomný dom číslo súpisné 431, inv. č. 1803 003 zaradený 31.12.1950 v obstarávacej cene 

1.281,29 €, zostatková hodnota 0,- 

- chodník na športovú strelnicu inv. č. 201055 zaradený 11.12.1992 v obstarávacej cene 418,24 €, 

zostatková hodnota je 114,50 € 

- budovu obchod Hrabiny inv. č. 1801004 zaradený 18.12.1991 v obstarávacej cene 58 122,15€, 

zostatková hodnota 18.292,62 € 

 

Rozprava: Mgr. Orelová 

 

Mgr. Orelová uviedla, že ekonomická komisia sa návrhom zaoberala a doporučila ho schváliť.  

Hlasovanie o vyradení horeuvedených nehnuteľností: 

Za: 10  (Mgr. Orelová, MUDr. Koyš, p. Miháliková,  MUDr. Konvit, Ing. Jamriška, Mgr. Ďaďová, 

p. Makovník, Mgr. Mgr. Belica, p. Rybár, p. Miert ) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Počas hlasovania chýbal PhDr. Bella. 



 

 

Správa o činnosti OP a OHZ k 30. 11. 2012 

 

Vypracované materiály boli zaslané poslancom ako podklad k rokovaniu OZ. 

 

p. Slobodník upozornil na zlý technický stav techniky – UNC a traktorov, ktorý je potrebné riešiť. 

Stroje možno nevydržia zimnú sezónu. 

 

Rozprava: p. Rybár 

 

p. Rybár sa opýtal, či sa neuvažovalo o zlúčení polície a OHZ vzhľadom na šetrenie financií. 

p. starosta odpovedal, že sa uvažovalo, no v zmysle zákona to nie je možné. 

p. Čičerín doplnil, že vec bola konzultovaná aj s p. Antalom z Policajného prezídia, zákon to 

neumožňuje.  

Obecné zastupiteľstvo vzalo správy o činnosti OP a OHZ na vedomie. 

 

 

R ô z n e     

p. prednostom boli podané informácie o výberovom konaní na riaditeľa ZŠ, informácie 

o Komunitnom pláne a informácie o zámere SEPS, a. s., Bratislava  na odkúpenie pozemku – 

prístupovej cesty k rozvodni.  

Bola podaná informácia k fotovoltaike na ZŠ – prebehlo rokovanie, vzhľadom k nízkej ponuke 

nájmu je bezpredmetné ďalšie rokovanie, s čím prítomní súhlasili. 

Bola podaná informácia o skončení nájmu p. Fořtovej, splátkovom kalendári p. Mäčkovej za nájom 

Športového dojmu. 

 

Informácia – organizačné zmeny 

Bola podaná informácia o organizačnej zmene – p. Zelníková, ktorá koordinovala pracovníkov VPP 

a viedla evidenciu majetku sa v súčasnej dobe plne venuje inventarizácii majetku, na koordináciu 

pracovníkov VPP bol prijatý pracovník prostredníctvom projektu financovaného UPSVaR. 

 

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie informáciu o organizačných zmenách.  

p. prednosta informoval, že čo sa týka prevodu pozemku pod stĺp, predtým ako došlo k rozkopaniu 

valu, kde bude premostenie diaľnice, podarilo sa urobiť priechod, dostatočne ho osvetliť. Pri 

vzájomných dohodách sme sa zaviazali, že zamestnanci VPP budú tento chodník udržiavať 



 

 

priechodný, aby bol v zime odhrnutý, posypaný. p. Kubík zaviazal obec udržiavaním čistoty 

zastávky. 

p. prednosta informoval o projekte „Revitalizácia námestia“. Zmluva bola podpísaná, je platná, no 

zatiaľ nie je zverejnená, nie je účinná. Stavbu je potrebné zrealizovať za 5 mesiacov, firma si robí 

prípravy na realizáciu. V zmysle exekučného titulu pôjde plnenie na účet exekútora. 

 

Mgr. Orelová informovala, že v spolupráci s Národnou transfúznou spoločnosťou sa rozhodla 

zorganizovať výjazdový odber v obci, na ktorý pozvala prítomných. 

 

p. starosta doplnil, že je potrebné prehodnotiť VZN, ktoré upravuje odmeňovanie darcov Jánskeho 

plakety. 

 

Diskusia 

Do diskusie sa nik neprihlásil. 

 

Interpelácie poslancov 

V rámci interpelácií sa nik neprihlásil. 

 

Záver  
 

p. starosta poprial všetkým všetko dobré do nového roku, poďakoval prítomným za účasť a ukončil  

zasadnutie obecného zastupiteľstva. 
 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice:     .....................................            ........................................ 

                                               Mgr. Lenka Orelová                  MUDr. Igor Konvit 

 

 

                                                

....................................                   ....................................... 

                                               Mgr. Vladimír Olbert  JUDr. Jozef Petráš, CSc. 

                                                    prednosta OcÚ                                        starosta obce 

 

 

             

                                ....................................   

       Viera Jašeková    

                               zapisovateľka          

 


